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                                            Jak i gdzie można leczyć chorobę Randu-Oslera-Webera?

                                        
                                        
                                            Jak i gdzie można leczyć chorobę  randu-oslera-webera,Mam silne krwotoki z nosa
                                        

                                    

                                    	
                                            Chirurgia
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                                                                                                        Lek. Tomasz Stawski
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                                            Ból kości ogonowej i wynik RTG 

                                        
                                        
                                            Ból w okolicy kości ogonowej. Od kilku miesięcy boli mnie w okolicy kości ogonowej przy siedzeniu czy wstawaniu. Nie upadłam, nie było urazu. Zdjęcie RTG nie wykazało zmian ale jest jakaś czarna plamka. Czy tomograf czy rezonans coś wykaże? Dlaczego (...)
                                        

                                    

                                    	
                                            Ortopedia
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                                                                                                        Lek. Tomasz Budlewski
                                                
                                                                                            


                                
                            
                                                    
                                
                                    
                                        
                                            Jakie mogą być przyczyny mocno podwyższonego wyniku z IgE?

                                        
                                        
                                            Jakie mogą być przyczyny mocno podwyższonego wyniku z IgE? 927 IU/ml
                                        

                                    

                                    	
                                            Badanie krwi
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                                                                                                        Dr n. med. Krzysztof Gierlotka
                                                
                                                                                            


                                
                            
                                                    
                                
                                    
                                        
                                            Ustalenie rodzaju trądziku 

                                        
                                        
                                            Dzień dobry,
chciałbym się dowiedzieć jaki to rodzaj trądziku oraz czy można zastosować peeling gruboziarnisty lub ogólnie mechaniczny, jeśli nie to jaki ? Załaczam zdjęcie policzków
http://s1226.photobucket.com/user/wsk132/library/?view=recent&page=1
                                        

                                    

                                    	
                                            Dermatologia
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                                                                                                        Lek. Dariusz Czubiński
                                                
                                                                                                    i 1 inny
                                                                                            


                                
                            
                                                    
                                
                                    
                                        
                                            Co może oznaczać nadmiar ferrytyny?

                                        
                                        
                                            Czy nadmiar ferrytoryny oznacza 9drwzu raka nerki lub wątroby? Czy może być jedynie długo trwającym zapaleniem które można wyleczyć przez leki? Od 3 miesięcy odczuwam bóle zrobiłem tomograf który nic nie wykazał, usg które również nic a ból pozostaje (...)
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                                            Wynik badania RTG klatki piersiowej i wysoki cholesterol 

                                        
                                        
                                            Andrzej lat 46. Witam. Oto wynik mojego badania RTG klatki piersiowej. Sylwetka serca konfiguracji aortalnej. Klinowaty cień odchodzący od prawego górnego śródpiersia odpowiada zrazikowi żyły nieparzystej. Chcę nadmienić że bardzo szybko się męczę i (...)
                                        

                                    

                                    	
                                            Ból w klatce piersiowej
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                                                                                                        dr n. med Monika Łukaszewicz
                                                
                                                                                            


                                
                            
                                                    
                                
                                    
                                        
                                            Swędzenie skóry nóg i powstawanie siniaków 

                                        
                                        
                                            Witam! Od kilku tygodni strasznie swędzi mnie skóra, najczęściej na nogach. Po podrapaniu się zaczęły się pojawiać siniaki, za każdym razem. Nie jestem na nic uczulona ani nie mam żadnej alergii.  Nie przyjmuje żadnych leków i nie choruje przewlekle. (...)
                                        

                                    

                                    	
                                            Dermatologia
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                                                                                                        Dr n. med. Aleksandra Siedlewicz
                                                
                                                                                            


                                
                            
                                                    
                                
                                    
                                        
                                            Pytania dotyczące ciśnienia

                                        
                                        
                                            Witam. Mam kilka pytań dot. Ciśnienia. Kiedy ciśnienie może być wyższe? Czy każdy wysiłek powoduje wzrost ciśnienia? Jakie wartości ciśnienia uznajemy za prawidłowe przy wysiłku? Kiedy mówimy o spoczynku a kiedy o wysiłku? Jakie zwykłe czynności zaliczany (...)
                                        

                                    

                                    	
                                            Pomiar ciśnienia tętniczego krwi
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                                                                                                        Lek. Jacek Ławnicki
                                                
                                                                                                    i 1 inny
                                                                                            


                                
                            
                                                    
                                
                                    
                                        
                                            Pytania dotyczące wzrostu

                                        
                                        
                                            Witam.
Nurtuje mnie pewne pytanie. Mianowicie,mam dosyć nisko żebra czy oznacza to, iż jeszcze urosnę(kiedyś badając mnie powiedziała mi tak pielęgniarka).Mam 18 lat(prawie 19).Jeśli tak to co w takim razie mogę zrobić,aby wspomóc korę wytwarzającą hormon (...)
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                                                                                                        Lek. Jacek Ławnicki
                                                
                                                                                            


                                
                            
                                                    
                                
                                    
                                        
                                            Odnośnie dzisiejszego pytania

                                        
                                        
                                            Zażywam F***** - jednofazowa, ale dwuskładnikowa.
                                        

                                    

                                    	
                                            Ginekologia
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                                                                                                         Redakcja abcZdrowie
                                                
                                                                                            


                                
                            
                                                    
                                
                                    
                                        
                                            Pytania dotyczące chemioterapii

                                        
                                        
                                            Witam. Mam pytanie - W jakich sytuacjach konieczna jest chemia ogólna ? czy można ją zrobić tzw. profilaktycznie? I czy po pierwszej chemii zawsze wypadają włosy ? Czy są przypadki, że chemia może zniszczyć całkowicie guz? czy tylko guzy przerzutowe?
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                                                                                                        Lek. Rafał Gryszkiewicz
                                                
                                                                                            


                                
                            
                                                    
                                
                                    
                                        
                                            Dieta, ćwiczenia - pytania

                                        
                                        
                                            Witam. Jestem siedemnastoletnim chłopakiem, ważę 79 kg i mam 168 cm wzrostu. Od urodzenia byłem dosyć "potężnej" postury, zawsze ważyłem do kilku kilogramów ponad normę. W obecnym stanie niestety jest to dość uciążliwe, gdyż przez moją szkołę przewija (...)
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                                                                                                        Mgr inż. Ola Kilen-Zasieczna
                                                
                                                                                            


                                
                            
                                                    
                                
                                    
                                        
                                            test dodawania pytania

                                        
                                        
                                            test dodawania pytania
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                                                                                                        Lek. Paweł Baljon
                                                
                                                                                            


                                
                            
                                                    
                                
                                    
                                        
                                            Pytania o możliwość zapłodnienia

                                        
                                        
                                            Witam. mam pytanie. Spóźnia mi się okres. nie współżyłam, ale dotykałam się z chłopakiem. ręką z nasienia dotykał mojego odbytu(od góry, pleców). kiedyś dotknął brzucha, potem sikając "z lotu ptaka" tym brzuchem dotknęłam wzgórka łonowego. Kiedyś (...)
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                                                                                                        Lek. Marta Gryszkiewicz
                                                
                                                                                            


                                
                            
                                                    
                                
                                    
                                        
                                            Pytania dotyczące ruchu źrenic

                                        
                                        
                                            Witam!
Moje pytanie dotyczy ruchu źrenic,a mianowicie czy jest możliwe świadome kontrolowanie ich w niewielkim,aczkolwiek zauważalnym stopniu,jeśli tak to na jakiej zasadzie?Potrafię zwiększyć i zmniejszyć wielkość źrenic wykonując tzw.rozmycie wzroku,wpatrując (...)
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                                                                                                        Lek. Aleksandra Witkowska
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                                            Pytania odnośnie zakażenia HPV

                                        
                                        
                                            Witam.mam pytanie odnośnie zakażeniem HPV.jeśli wystąpiły u mnie zmiany cin3/ rak in situ ,obecnie po konizacji. czy jest możliwe że wirus HPV doprowadził do takich zmian a po kilku latach został zwalczony przez organizm? Czy jeśli wystąpił rak in situ (...)
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                                                                                                        Lek. Aleksandra Witkowska
                                                
                                                                                            


                                
                            
                                                    
                                
                                    
                                        
                                            Pytania dotyczące zerwania wędzidełka

                                        
                                        
                                            Witam mam dwa pytania odnośnie wędzidełka.
1 Czy gdy zerwie się wędzidełko jest możliwość odbudowy tak by skóra samoczynnie nie zjeżdżała z żołędzia. Szukając informacji na ten temat czytałem wypowiedzi innych którzy pisali że po zerwaniu, wędzidełek (...)
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                                                                                                        Lek. Izabela Ławnicka
                                                
                                                                                            


                                
                            
                                                    
                                
                                    
                                        
                                            Jakie pytania zadaje seksuolog? 

                                        
                                        
                                            Witam  mam  pytanie  ,  oczywiście  chcę  się  wybrać  do  seksuologa  ze   swoimi  problemami , dlatego  interesuje   mnie  jakie  może  zadać pytania, czy  mogą  dotyczyć  współżycia  lub  masturbacji, czy  też  orientacji   seksualnej ,  lub  zaburzeń (...)
                                        

                                    

                                    	
                                            Zaburzenia seksualne
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                                                                                                         Sylwia Osada
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                                            Narośl na śluzówce jamy ustnej

                                        
                                        
                                            Witam. Mam 25 lat. 2 miesiące tamu na śluzowce jamy ustnej zobaczyłem zmianę/narośl. Znajduje się po obu stronach policzka na wysokości linii górnej zębów. W kształcie przypomina to biało-żółte kropki chropowate pod językiem (po nocy mniej wyczuwalne (...)
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                                                                                                        Lek. dent. Agata Duda
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                                            Pytania o tamponadę rozpuszczalną

                                        
                                        
                                            Witam! czy tamponada rozpuszczalna ( po operacji zatok) jest obecnie stosowana, refundowana z NFZ ? Jeśli - nie, to czy można dopłacić żeby ją zastosowano po operacji i czy jest korzystniejsza dla pacjenta ? bardzo dziękuję za pomoc.
                                        

                                    

                                    	
                                            Laryngologia
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                                                                                                        Lek. Konstanty Dąbski
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